

Referat styremøte Gråsjøfeltet velforening

Møtedato:	29.06.2023 kl 19:00. Gjennomført på Teams.
Til stede:	Kjetil Rødne, Ivar Wagle, Jan Erik Dahlen, Per-Erik Lillerud Slagsvold, Kristian Aasbrenn (kun i starten av møte), Sigbjørn Solvin
Ikke til stede:	Hanne Fosby
Referent:	Sigbjørn Solvin
Neste møte:	Neste møte i månedsskifte august/september. Kjetil foreslår datoer og sender ut til styret og vara.

Dagsorden:

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden:

- Ingen kommentarer til innkalling og dagsorden.

2. Valg av referent:

- Sigbjørn Solvin.
- Ivar legger ut på nettsiden når godkjent av deltagerne.

3. Vedtak signaturrett i Gråsjøfeltet Velforening:

- Registrering av nytt styre i Brønnøysundregisteret godkjent 03.06.23, men fått merknad ang. signaturrett ved registrering av nytt styre.
- Vi har ingen definert signaturrett til leder eller andre i styret iht. vedtektene, så enige om at vi ikke registrerer det (vil uansett kreve endring i vedtektene eller et årsmøtevedtak).

4. Styrets arbeidsfordeling:

- Styrets arbeidsfordeling ble diskutert, og følgende ble besluttet:
- **Ivar:** IT ansvarlig for nettside og felles e-post.
 - Leder og nestleder hatt tilgang til felles e-post så langt, men enighet om at også kasserer og styremedlemmer skal få tilgang. **Ivar** sender ut påloggingsinfo til Kjetil, Jan Erik og Hanne.
- **Jan Erik:** Kasserer og økonomiansvarlig
- **Sigbjørn:**
 - Vei (fullføre oppgradering Oddvar Doblougs, Jon Gunleiksruds, og Hans Storhaugsvei)
 - Løyper (rydding, kommunikasjon med Bjørn F og oppdatere løypestatus)
- **Kjetil:** Vei og vann.
- **Per-Erik:** Bidrar som varamedlem innen vei og vann som han har jobbet med før.

5. Info Gråsjøveien veilag ved Sigbjørn:

- Befaring av alle oppgraderte sideveier av Gråsjøveien gjennomført 12.06.23, og det er avmerket hvor ekstra grus må påføres. Generell info sendt ut til velmedlemmene 16.06.23 om dette.

- Info/rapport om hva som må utbedres før endelig opptak i veilaget sendes ut i begynnelsen av juli til velet (adkomstveiene i felt 1) og hver enkelt stikkvei sine andelseiere.

6. Dugnad løperrydding:

- Deler av Uvæersløypa mot Rudshytta må ryddes, og det kalles inn til dugnad.
- **Sigbjørn** sender ut forslag til datoer til velmedlemmene, og avklarer deretter dato og tidspunkt for dugnaden basert på deltagelse.
 - *Etterskrift: Rydding utført torsdag 13.juli 2023 med 5 deltagere.*

7. Vann:

- **Pumpe Oddvar Doblougsvei/Jon Gunleiksrudsvei:**
 - Styret usikker på status på vannet og hvor mye den er brukt og eventuelt humus/urenheter i det. Styret enige om å ta stikkprøver igjennom sommeren ved å pumpe opp en del og så ta med vann til eget forbruk før det tas en avgjørelse om å tømme brønn for vann ved hjelp av elektrisk pumpe eller ei.
- **Pumpe/brønn mellom hytte 36 og 38:**
 - Brukket håndtak er byttet ut 27. mai, og info sendt ut til aktuelle medlemmer i Jon Gunleiksrudsvei.
 - Jon Haglund vil se på om sil må byttes senere i sommer, og om den eventuelt skal rengjøres.
- **Vannanlegg langs Jon Gunleiksrudsvei (Fjellveien):**
 - Sigbjørn fått en henvendelse om at kran ved brønn rett ovenfor hytte 51(Jon Gunleiksrudsvei 9) ikke virker. Ikke funnet ut av hvorfor den ikke virker, og det bør avklares status på alle vannrør og opplegg nedover langs Jon Gunleiksrudsvei da noe virker/blir brukt mens annet virker ubrukt.
 - **Ivar** kjenner noe til anleggene som er, og påtar seg å ta en fysisk gjennomgang i området.
 - Det bør deretter avklares eventuelle tiltak, og da eventuelt initiere en dugnad på vann/rør opplegget slik det ble gjort i Oddvar Doblougsvei i 2022.

8. Økonomi ved Jan Erik:

- Status er 149.900, - på driftskonto, og 124.500, - på konto for oppgradering av Oddvar Doblougs-, Jon Gunleiksruds- og Hans Storhaugsvei.
- Veldig mange har innbetalt kontingent for 2023, men er noen som ikke har betalt pr. d.d.
- **Jan Erik** følger opp innbetalinger og purrer underveis. Kan også purre fra felles e-post når tilgang er gitt for det.